

Cross Media Productions (CMP)

簡要介紹:

Cross Media 是生命河靈糧堂於 2006 年開始支持的網路福音機構，是 Yousef 牧師於 2004 年建立的，他們傳福音的主要對象是阿拉伯人。

Yousef 牧師和 Christine 師母是以色列海法市的阿拉伯人，80 年代初，面對強烈的家庭反對，他們開始個人信仰基督。他們相信基督信仰的一個重點是猶太人和阿拉伯人之間必須和解，基於對阿拉伯同胞的愛及對阿拉伯人歸主的負擔，他於 2004 年開始在網路上製作播出一系列的阿拉伯語廣播及網上影音節目，內容涵蓋生活、教育、社會及基督教信仰與福音。如今，Cross Media 擁有網絡廣播、錄音室和電視演播室。他們也與一個衛星電視頻道合作，這個衛星電視頻道在中東、北非、歐洲、澳大利亞、加拿大和北美擁有數千萬觀眾，很多年輕人因為看他們的節目，才有機會第一次聽聞福音，也有許多人願意將生命的主權交給耶穌基督。Cross Media 不但用傳播媒體宣揚福音，2008 年也在海法成立了以阿拉伯人為主的海法新約教會 - The New Covenant Church，新建的場地不但作聚會之用，且成為多功能的宣教場所。之後 Christine 師母辭去了多年護士的工作與 Yousef 牧師同心事奉，關懷姐妹事工和參與聖

經訓練等。他們對向阿拉伯同胞傳福音的心極其迫切，許多人受到他們的感召，而認識了真神。自 2015 年以來，上帝呼喚他們去歐洲及土耳其與成千上萬來自敘利亞和伊拉克的難民分享福音，並為難民和孩子們的家庭提供救護和食物。今天，許多信徒是幾年前通過他們的事工來到主面前的，現在那些信徒在歐洲成為忠心於主的傳道人。2020 年在冠狀病毒流行封鎖期間，他們的事工面臨許多困難和挑戰，但是感謝神，通過他們製作的教學視頻將耶穌基督的愛發送給成千上萬的人，願神繼續祝福他們的擺上和事工。

Brief Introduction:

Cross Media is an online gospel organization supported by ROLCC since 2006. It was established in 2004 by Pastor Yousef as a multi-media outreach to the Arabs, and the target of their evangelism is the entire Arabic-speaking world. Pastor Yousef and his wife Christine are natives of the Israeli port city of Haifa. They came to personal faith in Christ in the early 80's, in the face of some strong family opposition. Soon thereafter they sensed God's call on their lives to full-time service. An important aspect of their faith in Christ has been the imperative of reconciliation between Jew and Arab. Based on his love for Arab compatriots

and the burden of converting Arabs, he began to produce and broadcast a series of Arabic radio and online audiovisual on the Internet in 2004. The program covers life, education, society and Christian faith and the gospel. Today Cross Media has internet radio, Recording Studio, and TV studio. Cross Media also partnering with an established satellite TV channel that already has a weekly audience in the tens of millions across the Middle east, North Africa, Europe, Australia, Canada and North America. Many young people have the opportunity to hear the gospel for the first time because of watching their programs, and many people are willing to give their lives sovereignty to Jesus Christ. Cross Media not only used the media to preach the gospel, but also established a church – The New Covenant Church, dominated by Arabs in 2008. The newly built venue not only was used for gatherings, but also became a multi-functional mission place. After that, his wife quit her job as a nurse for many years to serve with Pastor Yousef, caring for sisters' ministry and participating in Bible training. They are extremely eager to preach the gospel to the Arab compatriots. Many people have been inspired by them to know the true God. Since 2015, God has called them to go to Europe to share the gospel with thousands of refugees from

Syria and Iraq, and provide first aid and food for the families of refugees and children. Today, many believers came to the Lord through their ministry a few years ago, and now they have become loyal preachers in Europe. During the lockdown of the coronavirus epidemic in 2020, their ministry faces many difficulties and challenges, but they continue sending the love of Jesus Christ to thousands of people through their internet and TV programs. May God continue to bless their ministries.

代禱事項：

1. 請為 Yousef 牧師和 Christine 師母及家人祈禱，求神保護他們在充滿挑戰和屬靈爭戰的環境中，有服事的果效，帶領神的子民回到神國的家中。
2. 求神保守 Cross Media 事工的各個福音電台和電視節目，在冠狀病毒流行的時刻，他們的事工正面臨巨大的需求和挑戰，求神賜給他們更多專精多媒體的各類工人，並供應他們在設備，器材上的一切需要。
3. 目前以色列的新冠疫情獲得控制，教會已恢復實體聚會，求神繼續保守與賜福教會，賜他們堅定的信心。

4. 請為 Cross Media 在歐洲阿拉伯難民中的服事代禱，他們定期為住在難民營中的難民帶去食物與補給，也把神的福音帶給他們。

Prayer Items:

1. Please pray for Pastor Yousef, his wife Christine and their family. Pray God to protect them as they facing challenges and spiritual warfare daily. Pray for effective & fruitful serving among the Arabs people.
2. Pray God to protect and bless the productions of the gospel radio and TV programs of Cross Media. Since the COVID-19 outbreak, their ministry is facing huge challenges and needs. Pray that God will give them more workers with multimedia expertise and experience, and God to provide them with all the equipment they need.
3. The COVID-19 pandemic in Israel is now under control, and their church has resumed physical gatherings. Pray that God will continue to protect and bless the church and give them firm faith.

4. Please pray for Cross Media's serving among Arab refugees in Europe. They regularly bring food and supplies to refugees living in refugee camps, and they also pass God's love to them, and preach the gospel to them.